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Napirendi pontok 
 
1. KB tagság bővítése: 
Szalontai Bence a jövőben szívesen dolgozna a KB-ban. 
Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 
 
Bokros Orsolya a jövőben szívesen dolgozna a KB-al, mint a Titkárság kapcsolattartója. 
Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 
 
A KB tagjai a jövőben: 

• Sigmond András, elnök 
• Brencsán Ábel,  
• Goszleth Marcell,  
• Brencsán Dávid  
• Szalontai Bence,  

 
 
2. 2021. éves programterv pontosítása, részletezése 

• Edzőképzés BA 2020-2021 II. félév 
• feladatok, határidők, felelősök: 

 
• Középfokú edzőképzés 2021 
• feladatok, határidők, felelősök: 

 
• Középfokú oktatóképzés 2021 
• feladatok, határidők, felelősök: 

 
Giba beszámolója szerint összességében a 2020 – 2021. év sportágspecifikus tananyaga és a 
gyakorlati foglalkozások, táborok megfelelően elő vannak készítve. 
feladat: Giba elküldi a részleteket, határidőket, előadókat, tervezett gyakorlati táborok 
időpontját a bizottságnak. 
felelős: Giba 
határidő: 2021. február 18. 
Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 
 
3. TE BA képzéssel kapcsolatos kérdőív készítése és kitöltetése a jelenlegi tanítványokkal. 



feladat: Kérdőív elkészítése és kitöltetése a további szakedző képzések fejlesztése 
érdekében. 
felelős: Giba 
határidő: 2021. február 

Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 
 
 

4. TE 2020-as előadói kifizetések elmaradtak 
a. Giba és Dávid tavalyi óráit még nem fizette ki az egyetem 

feladat: Ábel vállalta, hogy beszél Balogh Jutkával (TE) 

 
5. 2021-től bevezetésre kerülő sportedző és sportoktató képzési tematika módosítása a 

minisztérium elvárásai szerint, valamint a KB javaslatainak megfogalmazása. 
Giba beszámolt az elvégzett munkáról. A munka elkészült, az EMMI befogadta. A 
tematikai részt Giba és Dávid, a javaslatokat Ábel készítette. 

Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 
 
6. Téma: Gyermekvédelem 
MVSz Gyermekvédelmi szabályzat áttekintés, véleményezés 

a. Javasolt a szabályzat áttekintése, összevetése a jelenleg érvényben levő törvényi 
előírásokkal és a sportágunk érdekeivel. 

feladat: Orsolya vállalta a feladatot.  

határidő: következő KB ülés 

Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 
 
7. Vitorlás Suli és UP Edzőtovábbképzés egyben  

Időpont: 2021. április hónapban online továbbképzés szervezése, VSP és UP edzők, 
oktatók részére. 
feladat: részleteket februárban kidolgozza: Giba és Ábel 
határidő: következő KB ülés 
 
Előadás témája: 
Sportszülő, amit egy sportszülőnek tudni kell 

• általános rész – meghívott szakember, vagy MET anyag 
• sportágspecifikus rész, előadások – belső szakemberek 

Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 
 
8. Magyar Edzők Társaságával egyeztetés 

a. Online konferenciaanyagok felhasználási lehetősége 
b. Vitorlás edzőknek erősen ajánljuk a MET tagságot, az előnyeit kiemelve 

feladat: Ábel vállalta 

Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 
 
9. Második előadás (ONLINE előadás 2021 ősszel) 



Előadás témája: 

Edző, versenyző, szülő és a klub kapcsolata 

• Kommunikáció, asszertivitás 
• Konfliktus kezelés, önismeret 
• Motiváció a gyakorlatban - versenyző, szülő, edző, klub 
• Vezetés, a szülők kezelése - közösség építés 

feladat: részleteket később dolgozza ki a bizottság 

határidő: június 30-ig 

Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 

 

10. Vitorlás Suli Program szakmai cikkek, jegyzetek készítése 

A KB havonta minimum 1 cikket publikál, érdekesség, tanulság stb. 

A cikkek kiküldésre kerülnek hírlevélben, valamint felkerülnek az MVSz honlapján működő 
VSP hírei közé is. 

• Februárban: Ábel 
• Március: Bence 
• Április: Dávid 
• Május: Dávid 
• Június: Bence 
• Július: Ábel 
• Augusztus: Orsi 
• Szeptember: Orsi 
• Október: Marcell 
• November: Giba 
• December: Giba 

Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 
 
11. Nagyhajós Bizottság együttműködési javaslata a KB-val 

A NB részéről Kurucz Sanyi által elküldött együttműködési elképzeléseit a KB áttekintette. 
A KB véleménye, hogy alapvetően az edzők, sportszakemberek képzésével, 
továbbképzésével foglalkozik, de természetesen lehetőségei és kapacitása szerint segíti a 
NB munkáját. 

bizottság véleménye: 

• A nagyhajósok hajóvezetői képzésével számos oktatási intézmény foglalkozik, 
jelenleg az MVSz ezzel a területtel nem foglalkozik. 

• A nagyhajós továbbképzések jelenleg elsősorban osztályszövetségi, klub és egyéni 
felkészülési programok alapján történik. 

• Az MVSz már 2014 óta szervezi nagy érdeklődés mellett, a téli elméleti 
oktatássorozatot, amik elsősorban a nagyhajósokat célozza meg. Ennek a sorozatnak 
a folytatását a KB továbbra is támogatja, szervezésében is részt vesz. 



• Az NVKP program része a felnőtt hajós képzés, amivel több képzőhely foglalkozik. 

A KB véleménye szerint a nagyhajós további speciális versenyképzésekkel, továbbképzésekkel 
számos képzőhely és szervezet foglalkozik piaci alapon. Ezeknek a képzéseknek nagyobb 
része színvonalas és lefedi a valós igényeket. 

bizottság javaslata: 

A NB kéréseit, javaslatait a KB felé konkrétan fogalmazzák meg a valós igények felmérése 
után. 

a. A felkérés alapján a KP dönt a program általuk történő megvalósíthatóságról 
b. A KB részéről megvalósítható javaslat esetén 

i. A KB készítsen  
1. szakmai tervet,   
2. költségvetést 

ii. MVSz elnökség elfogadása esetén történhet a megvalósítás 
 
feladat: 
A NB vezetőjével a napokban vegye fel a kapcsolatot Giba és Ábel 
Megkérik Sanyit, hogy a következő NB ülésükön pontosítsák a képzésekkel kapcsolatos 
igényeiket a KB felé.  
A következő KB ülésre meghívja a NB vezetőjét, Sanyit a bizottság. 
Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 
 
 
12. Az iroda részéről Microsoft Sharepoint felület biztosítása a KB tagjai számára 

Bence javasolja, hogy az MVSz rendszerében a KB munkáját érintő dokumentumokat egy 
megfelelő felületen, pl. Sharepoint minden tag elérje, fel és le tudjon tölteni anyagokat. 
 
feladat: Ábel vállalta, hogy egyeztet a főtitkárral 
határidő: következő KB ülés 

Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 
 
13. Fastrrr telemetriai rendszer használatának lehetősége az MVSz rendszerében 

A fejlesztett rendszer segíti a szabadidős és versenyvitorlázókat a tanulásban, és segíti a 
szakembereket a maximális teljesítmény elérésében.  

vélemény: 

A KB hasznosnak tartja az ilyen irányú fejlesztéseket, várhatóan ez a jövő útja. Támogatja 
rendszer próbáját, bemutatóját az MVSz vitorlázói számára, de a KB-nak jelenleg további 
feladata nincsen ebben a témában. 

Szavazás: egyhangú szavazattal IGEN 

2021. 02. 11. 

Készítette: Brencsán Ábel 


